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BUTLLETÍ Nº IX (CURS 2021-2022)

Agraïm la participació de tots els membres
de la comunitat educativa de l'institut THOS
I CODINA, els quals han fer possible la
realització d'aquest butlletí.

ESO
BATXILLERAT

I CICLES

https://www.iesthosicodina.cat/


DONES I NENES A   
LA CIÈNCIA

Q U È  É S  E L  D I A
I N T E R N A C I O N A L  D E  L A
D O N A  I  L A  C I È N C I A ?

QUÈ HEM FET AL THOS I
CODINA PER CELEBRAR
AQUEST DIA?

 Els nens i nenes de primer d’ESO han volgut celebrar aquest
dia, que visibiliza la necessitat de la participació a la ciència de
les dones i les nenes. Sovint la història ha silenciat la
contribució de les dones als descobriments científics, otorgant
tots els mèrits als científics homes, i atribuint-lis en ocasions
descobriments que, en realitat, havien realitzat elles. 

La professora de Biologia Carolina Huelva ha estat la
promotora d'aquesta commemoració al nostre centre. Ella ens
va donar molta informació sobre la xerrada en línia, i també
ens va proporcionar la presentació PowerPoint amb tota la
informació necessària per realitzar aquest article. També ens
va parlar sobre la Vanessa Balagué, la científica que va fer la
xerrada per als nens i nenes de primer.

Moltes gràcies, Carolina!!!

EL DIVENDRES 11 DE FEBRER ES
VA CELEBRAR EL DIA
INTERNACIONAL DE LES DONES
I LES NENES A LA CIÈNCIA.
AQUESTA EFEMÈRIDE ES
CELEBRA INTERNACIONALMENT
DES DEL DESEMBRE DEL 2015, I
TÉ COM A OBJECTIU FOMENTAR
LES VOCACIONS CIENTÍFIQUES
ENTRE LES JOVES ESTUDIANTS I
POSAR EN VALOR LES
CONTRIBUCIONS DE LES DONES
EN L'ÀMBIT DE LA CIÈNCIA.

PAULA CAMACHO I YASMIN CHIHEB



Els nens i les nenes de primer d'ESO van connectar-se a una
xerrada en línia, en la qual la Vanessa Balagué, una científica
que treballa a l'Institut de Ciències del Mar de Barcelona (el qual
estudia tots els microorganismes i animals del mar) els va
proporcionar molta informació sobre experiments científics, i va
reivindicar la importància dels referents femenins a la ciència
per tal que les joves s'animin a estudiar carreres científiques.

La seva recerca es centra en els microorganismes marins, i
durant la xerrada va parlar de la seva experiència a l'Antàrtida,
com va arribar, què estudiava allà i les característiques principals
d'aquest continent. Posteriorment, els nens i nenes de primer
d'ESO van realitzar diverses activitats sobre aquest tema a classe
de Biologia, per tal de tenir més informació sobre la xerrada.

Al nostre parer, el més interessant ha estat el seu viatge a
l'Antàrtida. La Vanessa va agafar un vol des de Barcelona fins a
Ushuaia, que és la ciutat que més a prop està de l'Antàrtida.
Després va haver d'anar en vaixell tres dies fins arribar a la base
d'Espanya, que es troba a l'illa Decepción.

Al final de la xerrada, els nens i les nenes van poder gaudir d'una
experiència enriquidora pel seu futur, i fins i tot van poder
compartir amb la Vanessa Balagué les seves preguntes sobre el 
 continent Antàrtic. En definitiva, una gran sessió.

ENS AGRADA LA CIÈNCIA!!!



     
   UN DIA AL CAMPUS

                                   PAULA  CAMACHO  I  YASMIN  CHIHEB

Q U I N E S  U N I V E R S I T A T S
H A N  V I S I T A T ?

ON HA ANAT L'ALUMNAT DE
BATXILLERAT?

Els i les alumnes de 1r i 2n de Batxillerat han fet una
sortida a diverses universitats de Catalunya, per veure els
campus universitaris i informar-se més sobre els graus que
volen fer.

Han assistit a diverses xerrades a les universitats que els
han ajudat a saber molt més sobre els estudis que volen fer
en un futur. Segons les nostres companyes i companys de
Batxillerat, les xerrades han estat prou interessant.

LA UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE

BARCELONA (UAB) ÉS UNA

UNIVERSITAT PÚBLICA

FUNDADA L'ANY 1968. EL SEU

CAMPUS UNIVERSITARI ÉS A

CERDANYOLA DEL VALLÈS. 

LA UNIVERSITAT DE VIC (UVic-

UCC) ÉS UNA UNIVERSITAT

PRIVADA REGIDA PER LA

FUNDACIÓ UNIVERSITÀRIA

BALMES I RECONEGUDA COM A

UNIVERSITAT DES DEL 1997.



TOT SEGUIT US OFERIM UNA ENTREVISTA AMB LA JANA OLIVARES, ALUMNA DE 2n
BATXILLERAT A, EN LA QUAL ENS FARÀ UNA VALORACIÓ DE LA SORTIDA. 
MOLTES GRÀCIES PER ATENDRE'NS, JANA!!!

Quin grau triaràs? 
Jo estic fent el Batxillerat Humanístic, amb la qual cosa, tots els graus que m’interessen estan relacionats
amb les humanitats. Concretament, jo estic dubtant entre dos graus: un grau combinat de filologia
anglesa i clàssica i un grau d’història de l’art. Encara no sé quin escolliré, però un d’aquests dos segur. 

Tens més informació sobre el grau gràcies a la sortida? 
Jo vaig assistir a dues xarrades, a les dels dos graus que us he esmentat que m’interessen, i sí que tinc
més informació sobre els objectius que es plantegen, les sortides professionals i les assignatures, per
exemple. Tot i això, també m’he informat mirant les dades que hi ha a les pàgines web de les diferents
universitats. Però sí, tinc més informació gràcies a la sortida. Jo et parlo de la meva experiència, però sé
que a molts dels meus companys també els ha sigut molt útil la sortida i que han pogut informar-se més
sobre els diferents graus que els interessaven. 

Has gaudit d'estar en un campus? 
 Completament, però és una experiència molt aïllada a la de l’institut. Al final no deixa de ser una petita
ciutat als afores de la mateixa ciutat, on pots trobar des de les diferents facultats i biblioteques, fins a
botigues, restaurants i bars. Fins i tot hi ha una vila universitària per tots aquells estudiants que són de
fora i necessiten viure en algun lloc proper a la universitat. Però com he dit, és completament diferent a
tots els llocs on he estudiat anteriorment, però és molt guai, vaig gaudir molt passejant per les
instal·lacions. Et dona la sensació que estàs en una petita ciutat. 

Quin sentiment t’ha proporcionat estar al campus? 
 Em vaig sentir quasi com en una pel·lícula. Saps les típiques universitats que surten a les pel·lícules? On
hi ha cafeteries, grans trossos de gespa fora dels edificis on pots estirar-te, i està tot ple de gent? Doncs
igual. Va ser molt estrany, però a la vegada va ser molt divertit. Crec que tots ens vam sentir com si
fóssim ja estudiants de la universitat. Tot i que, també t’he de dir, era tan gran que ens vam perdre
diversos cops intentant trobar les diferents facultats, hahahaha!!! 

 ENTREVISTEM LA JANA OLIVARES



Aniries a aquesta universitat? 
 Sí, de fet el grau combinat de filologia que a mi m’interessa només s’imparteix en aquesta universitat,
així que m’agradaria poder estudiar en aquesta universitat. Però no només per això, ja que també em va
agradar molt l'ambient del campus en general. Així que sí, que m’agradaria poder ser estudiant d’aquest
centre. També tinc diversos companys que estan interessats en aquesta universitat. 

T’ha semblat prou interessant la sortida? 
 Sí, jo crec que és molt necessària per poder tenir un primer contacte amb la universitat. Encara que
potser no estudiaràs a la universitat que visites, crec que és oportú poder tenir aquest primer contacte i
obtenir, a la vegada, més informació sobre aquells estudis o graus que t’interessen. 

Creus que els teus companys han gaudit de la sortida? 
 Sí, jo crec que sí. No només hem gaudit d’aquesta experiència i aquest primer contacte amb la
universitat, sinó que també tenim més informació de tot allò que ens interessa. Com ja he dit, jo sóc de
l’humanístic, però amb els companys que he parlat, que són del científic, del tecnològic o del social,
m’han dit que els ha agradat molt la sortida. Jo crec que realment ens ho hem passat tots molt bé i hem
gaudit de la sortida.

Recomanaries aquesta sortida a altres cursos? 
 Sens dubte. Crec que trepitjar una universitat és una experiència que s’ha de viure algun cop a la vida; 
 fins i tot tota aquella gent que no vol anar a estudiar a la universitat, crec que l’ha de viure. Per aquest
motiu crec que aquesta sortida és molt interessant i penso que no s’hauria de deixar de fer -en la mesura
que es pugui-, ja que és una sortida on, no només aprens, sinó que també gaudeixes d’una nova
experiència. 

 Entrevista  a Jana
Olivares



PARCS NATURALS
DE CATALUNYA

ANEM A LA MUNTANYA!!!

INTRODUCCIÓ

Per començar la nova secció us parlarem del parc que
tenim més a prop: el parc natural del Montnegre i el
Corredor. Aquest parc està gestionat per la Disputació de
Barcelona, i forma part del conjunt dels 12 espais
protegits que tenim a casa nostra.

ENCETEM SECCIÓ NOVA AL

BUTLLETÍ. EN AQUEST

APARAT US PARLAREM DE

DIFERENTS PARCS NATURALS

DE CATALUNYA. HEU DE

SABER QUE, A CASA NOSTRA,

HI HA UNA XARXA DE PARCS

NATURALS  QUE ESTÀ

FORMADA PER DOTZE ESPAIS

NATURALS D'ALT VALOR

PAISATGÍSTIC, ECOLÒGIC I

CULTURAL.

NOA CASAS I QUERALT VILARDELL 



LA FAUNA I LA FLORA

La fauna autòctona del parc és molt variada. Hi ha un munt
d'espècies d'animals, com ara la geneta, l'esquirol, el picot
verd, la serp blanca, la mostela, etc. Gairebé tots aquests
animals són carnívors. Al parc hi ha algunes poques zones
obertes, que són especialment importants  per alguns
depredadors que hi ha com ara l'àguila marcenca, la serp
verda, la guineu, i el llangardaix. Hi destaca també un curs
d'aigua, que és la riera de Fuirosos. En aquest curs d'aigua
hi ha un munt d'espècies de peixos característics dels rius
mediterranis de cabal estacional. 

La flora és també molt rica, amb arbres com alzines,
alzines sureres, pins pinyers, roures i vegetació de ribera. 

COM PODEM ARRIBAR-

HI FÀCILMENT?

El parc del Montnegre i el Corredor està
situat a Dosrius. La manera més fàcil per
anar és en cotxe, ja que només són trenta-
sis minuts des de Mataró per la B-510.

QUINES ACTIVITATS HI PODEM

FER?

Cada mes hi ha activitats diferents: de l'1 de gener al 31
de desembre es projecta un audiovisual amb paratges
d'Arenys de Munt;  el 4 de març es fa una exposició
sobre el parc, i el 20 de març es fa un taller de
fotografia . Cada activitat que hi ha tracta d'una
població diferent, però totes estan relacionades amb el
parc del Montnegre.

Totes aquestes activitats estan organitzades perla  la
xarxa social de "Xarxa de Parcs Naturals" de la
Diputació de Barcelona.



CARNESTOLTES A
L'INSTITUT THOS I

CODINA
 

 El jurat del concurs estava integrat per quatre jutgesses molt
imparcials que tenien una difícil papereta, perquè tots els
grups participants ho van fer molt i molt bé. Hi havia en joc
un gran premi per a la classe guanyadora: anar a passar el dia
al parc d'atraccions del Tibidabo. El concurs consistia en què
cada classe havia d'interpretar un ball amb una disfressa i
s'havia de presentar davant del jurat i de tots els cursos. A
cada curs els  va tocar disfressar-se d'un tema diferent: per
exemple, els de segon  d'ESO es van haver de disfressar
d'alguna època de la història, mentre que l'alumnat de primer
havia de disfressar-se d'algun esport. 

EL CARNESTOLTES JA ÉS
AQUÍ!!!

EL 25 DE FERBRER A

L'INSTITUT THOS I CODINA ES

VA CELEBRAR PER PRIMER

COP EL CARNESTOLTES. I HO

VAM FER POR TODO LO
ALTO, AMB UN SÚPER

CONCURS DE DISFRESSES!!!

NOA CASAS I QUERALT VILLARDELL 



Van començar a fer les actuacions els alumnes de primer
d'ESO, després els alumnes de segon, i així fins a l'última
classe de segon de Batxillerat, que també es van animar a
participar.

Van haver-hi actuacions molt xules, molt boniques i molt
divertides, però la que va agradar més al jurat i va guanyar
el premi d'anar-se'n un dia al Tibidabo, va ser l'actuació
dels alumnes de 4tB. Aquesta actuació va consistir en una
recreació de diferents quadres del pintor Goya que, amb la
música, anaven cobrant vida. Després van ballar una
coreografia amb el tema de Saturday Night. 

Després d'haver actuat tots els alumnes, els professors (que
també anaven disfressat) van fer un ball disfressats de
pirates amb el tema de Pirates del Carib. Per finalitzar la
festa del Carnestoltes a l'institut, diversos professors van
recitar algun poema o algunes paraules, i fins i tot hi va
haver alguna professora que va cantar.

En definitiva, una festassa majúscula. GLÒRIA AL
CARNESTOLTES!!!

Durant les dues últimes hores de classe vam fer el concurs
de Carnestoltes. Les jutgesses (a baix a l'esquerra) eren la
Paquita Manonelles, antiga professora de l'institut, la Dèlia-
HONORIS CAUSA, la Puri-Rista LA TERRIBLE, i la
PIRATA DIRECTORA  amb l'inestimable ajuda del seu
LLORO ROSA. El mestre de cerimònies, com no, sa
MAJESTAT CARNESTOLTES àlies Raúl del Valle, que
anava presentant tots els grups i va obrir la festa amb un
discurs en vers que ens va fer esclatar el cap de la
impressió. Bravo, Majestat!!!



ENTREVISTEM LA ROCÍO
PAREJA, DE 4T B

Per què vau escollir aquesta disfressa?
La idea la va tenir una germana de les meves companyes de
classe. Quan ens vam adonar que havíem de disfressar-nos
vam anar a casa seva i, amb la seva germana, vam estar
buscant un munt d'idees per internet, mentres l'altre part de la
classe també estava buscant. La seva germana va trobar una
idea bastant semblant al que vam acabar fent. Vam proposar
la idea, i la vam anar modificant fins que va sortir el que vam
fer.

Qui va crear aquest ball?
Per fer el ball ens quedaven pocs dies i vam decidir no
complicar-nos i agafar un ball ja fet i fàcil.

Us vau posar tots d'acord amb el ball que heu creat?
No. No vam estar d'acord en cap cosa. De fet, vam tenir un
munt de problemes amb tot, amb la disfressa, la idea, etc.

Us ha agradat el premi que heu guanyat?
Sí!

Quan us anireu al Tibidabo?
Segurament anirem cap al juny.

Si no haguéssiu guanyat, qui us agradaria que hagués
guanyat?
La veritat, ens pensàvem que no guanyaríem, però si
haguéssim d'escollir algun grup, ens van agradar els que
anaven disfressats del casament i el grup de les Barbies.



CRÍTICA MUSICAL
             

E S T R E N E M  S E C C I Ó  D E
C R Í T I C A  M U S I C A L ,  I  H O
F E M  P A R L A N T - V O S  D E
D O S  T E M E S  D ' E S T I L S
M O L T  D I F E R E N T S :  L E S
Q U A T R E  E S T A C I O N S  D E
V I V A L D I ,  I  A C T O  D E
C A L M A  D E  M O R A D .  T A M B É
U S  P A R L A R E M  U N A  M I C A
S O B R E  E L L S ,  E L  T I P U S  D E   
M Ú S I C A  Q U E  F A N ,  I  U N
B R E U  C O M E N T A R I .

El seu nom complet és Morad El Khattouti El Horami (Morad és
el seu nom artístic), i va néixer el 5 de març del 1999 a
l'Hospitalet   de Llobregat. Interpreta els seus temes en castellà.

La cancó de la que us volem parlar es diu ACTO DE CALMA (us
adjuntem un link al quadre de la dreta per si la voleu escoltar), i
ens agrada perquè és molt motivadora. En ella, el Morad diu que  
 no li agrada jutjar a la gent; el que li agrada és ajudar a la gent 
 que no té res.

 Estracte de la lletra de la cançó:

Mira loco, esto suena muy intacto
Flipa' como si fuera un acto de calma
A veces to's insecto, yo no soy artista
Pero si me traes un artista te lo dejo recto.

https://youtu.be/OtX2P1GAhSk

 En primer lloc us parlarem sobre un artista molt popular que es diu
Morad. Canta un gènere de música que es diu drill, que és un estil
de rap on el cantant explica coses sobre la seva vida.  

YASIR ANZAOUI 

https://youtu.be/7DBIR30ks64
 

MÚSICA ACTUAL: EL MORAD

https://youtu.be/OtX2P1GAhSk
https://youtu.be/7DBIR30ks64


MÚSICA CLÀSSICA: ANTONIO VIVALDI

 

 

Antonio Vivaldi va néixer el 4 de març del 1678 i va morir a Viena el 28 de juliol del 1741. Va
ser un compositor, violinista, empresari i professor, i es considera un dels millors compositors
del barroc. 

La peça de la qual us vull parlar es diu LES QUATRE ESTACIONS (us adjunto un link a la
primera pàgina, per si la voleu escoltar). Aquest tema m'agrada perquè em transmet calma. No
és música cantada, sinó simfònica, i fa com un repàs de les estacions de l'any:

LA PRIMAVERA: La primavera ens diu que afecta tant els homes com els animals.

L'ESTIU: L'estiu representa l'alegria o satisfacció.

LA TARDOR: La tardor representa l'època de la collita i la caiguda de les fulles dels arbres.

L'HIVERN: L'hivern representa la felicitat del home.

Els instruments que s'utilitzen per interpretar aquesta obra són: violí solista, quartet de corda
(violí primer i segon, violoncel, viola) i baix continu (clavicèmbal o orgue).

M'agrada molt aquesta peça perquè és molt bonica, i a més a més em transmet calma, alegria i
felicitat. Us convido a tots i a totes a escoltar-la!   

 



MÚSIQUES DEL MÓN 

ENCETEM SECCIÓ NOVA!!! 

EN AQUESTA NOVA

SECCIÓ US PARLAREM DE

MÚSICA TRADICIONAL DE

TOT EL MON, I

COMENÇAREM PARLANT-

VOS DE LA MÚSICA

TRADICIONAL DEL

MARROC.

SOHAIB EL MZAHEM

La música tradicional del Marroc es toca en els
casaments. També la posa la gent gran, els avis, els
pares... També es toca quan neix una criatura, perquè és
costum fer-li una festa amb un pastís de benvinguda a
aquest mon, i sempre hi ha aquest tipus de música.

La música tradicional del Marroc agrada molt a la gent
gran, perquè s'escoltava molt a la seva època. És música
instrumental, és a dir, no es canta, únicament es toca,
però sí que es pot ballar. Tot seguit, us explicaré quins
instruments es fan servir:



L ' A n y a f i l
É s  u n  i n s t r u m e n t  d e  v e n t  i
d e  m e t a l l .

La darbuka
És un instrument de
percussió i està feta de
fusta, una corda i amb pell
d’animal.

El timbal
El timbal consisteix en un
pegat estirat sobre la part
de dalt d’una caixa de
ressonància, construïda
generalment de coure.

 Qui toca aquests instruments?

Aquests instruments els toquen
músics professionals, gent que porta
mesos assajant per tocar el dia que
han de fer-ho. Han d'anar tots vestits
iguals, com a la fotografia de sota,  i
així als casaments es veuen molt bé.
La roba ha de ser llarga, és a dir, no
es poden veure els seus genolls (no
poden anar en pantalons curts, vaja).

Aquí tindríem una típica formació
instrumental utilitzada per a fer aquesta
música. Hi ha timbals, una darbuka, i
dos anyafils.



RECOMANACIONS
DE LECTURA
                      IZAN  ARAMENDI  MORENO  I  MARC  MORCILLO  DEL  AMOR

J. K. ROWLING ÉS UNA

ESCRIPTORA DE  56 ANYS

ORIGINÀRIA DEL REGNE

UNIT. ÉS  CONEGUDA

SOBRETOT PER LES SEVES

NOVEL·LES JUVENILS.

LA SEVA SAGA DE NOVEL·LES

MÉS FAMOSA ÉS LA DEL

POPULAR NEN MAG HARRY

POTTER, AMB ELS SEU 7

LLIBRES I 8 PEL·LÍCULES 

       L ' A U T O R A

HARRY POTTER I EL CALZE DE FOC

DE JK ROWLING 

Aquest any, a l'escola Hogwarts d'encanteris i màgia es celebra un
gran torneig anomenat "EL TORNEIG DELS TRES MAGS". En
Harry i en Ron estan desitjant poder participar-hi, però com que
són menors d'edat no poden. Al final un dels dos ho aconsegueix,
el primer mag menor d'edat en inscriure-s'hi. A partir d'aquell
moment comença una gran aventura, en la qual els participants
hauran d'intentar superar les llargues i difícils proves del torneig.

A mi personalment aquesta novel·la m'ha agradat molt, ja que és
una mescla perfecta entre acció, història dramàtica i suspens. La
millor cosa d'aquesta entrega de Harry Potter és, sense cap dubte,
que cap moment del llibre és tediós o se’t fa pesat, i això és un
gran encert de l'escriptora J.K. Rowling: en tot moment passa
alguna cosa que et fa mantenir l'interès en el llibre, i crec que això
es deu a què les situacions mai no es repeteixen, és a dir, que en
cap prova del torneig, ni en cap intent de solucionar problemes, ni
tampoc en el mateixos problemes hi ha cap repetició.

Com ja sabeu, aquest llibre forma part de una col·lecció o saga de
llibres. Es diu que els dos primers llibres de la sèrie són bastant
infantils, però us asseguro que, a  partir d’aquest, és una bona
lectura per a joves.

Una de les poques coses dolentes que li puc treure a aquest llibre
per no dir l'única és que, al principi de la història, els dos primers
capítols es fa una mica lents i costa enganxar-t'hi, però després
d'aquests capítols la resta del llibre està molt bé.

La puntuació numèrica que li dono a aquest llibre és un 9/10. 



EL SEGON LLIBRE DEL
QUE PARLAREM ES :

Aquest llibre tracta d’una banda criminal que s'anomena
Panteras Negras. Podríem dir que, a la novel·la, no hi ha
un protagonista fixe, degut a què s'expliquen diferents
històries que, al final, s'entrellacen entre elles.

Jo recomano aquest llibre perquè és ....... Això sí, t'ha
d'agradar llegir, perquè el llibre no té imatges ni lletres
molt grans.

Aquesta novel·la té parts molt interessants i entretingudes,
moments dramàtics i problemes entre els integrants
d'aquesta banda: tenen problemes amb la policia per lluites
i contraban, i també tenen conflictes amb altres bandes per
més territori. Amb el temps, la banda tindrà molts
problemes interns per coses que passaran, i fins i tot podria
ser que algú de la banda acabés ajudant  la policia per tal
de detenir el líder, un criminal més perillós que els altres
membres.

Potser al principi és una mica confús tot plegat fins que no
t'expliquen tota la història, i això podria arribar a cansar,
però en definitiva és una bona novel·la i, del 0 al 10, jo li
donaria un 7’5.
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F I T X A  T È C N I C A :

SINOPSI: 

La Raquel és una adolescent bojament enamorada i
obsessionada amb el seu veí Ares Hidalgo. Però, per a ella,
ell és inabastable per diversos motius. Un d’ells és que
l'Ares és com un bloc de gel i més quan es tracta de l'amor.
Aconseguirà ella que ell se n'enamori?

CRÍTICA:

Donar vida a un llibre és el més emocionant que pot existir,
i amb aquesta pel·lícula ho han aconseguit. La relació entre
els personatges principals al principi no és gaire sana, més
aviat tòxica, ja que Ares es malfia molt dels altres, per
diversos motius... Els actors estan molt ben triats, encara
que no són tal com els descriuen els llibres. Hi ha moltes
escenes divertides i gracioses; a més a més, si prèviament
has llegit el llibre, et venen flaixos. Però si és cert que se't
fa curta la pel·lícula, tot i que hi ha molts detalls de la
història que no surten al film, com ara escenes modificades,
capítols que no surten, frases fonamentals que són
substituïdes per altres, etc. Sigui com sigui, però, la
pel·lícula està molt bé pensada, i pots passar una bona
estona veient-la. 

 

El top d’aquesta edició és A través de mi ventana, una 
pel·lícula basada en la trilogia d’Ariana Godoy.

RECOMANACIONS DE
CINEMA I SÈRIES

MARIA CORBACHO I LUCÍA FERNÁNDEZ



SINOPSI: 
La Ginny és una adolescent amb una família peculiar, fins i
tot es considera en diverses ocasions més madura que sa
mare, la Georgia, que té un caràcter bastant especial. La
Georgia va tenir la seva filla molt aviat, i aquest fet li va
suposar un gran canvi en la seva vida, sobretot
psicològicament. Aquesta família es muda a Wellsbury, en
busca d’una nova vida.

CRÍTICA: 
Els personatges estan molt bé interpretats pels actors, et fan
estar enganxat constantment a la sèrie i sentir-te com si
fossis part d'ella. A més, han donat visibilitat a temes dels
que no ens agrada parlar gaire, com ara el bullying, les
autolesions, problemes familiars, divorcis, el racisme, el
trastorn dismòrfic corporal...
“El passat sempre torna” a la segona temporada, i els
fànatics segur que ja sospiteu de què anirà. Els nous
episodis arrencaran on va acabar la història, però encara no
hi ha data oficial per l’estrena (2022 segur). De moment,
ens toca esperar! 

També és una molt bona proposta la sèrie que mai passa ni
passarà de moda: Ginny & Georgia, amb una primera
temporada d'èxit i  una segona temporada que ens espera
aquest 2022. 
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